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مدیرعامل شرکت آب وفاضلاب استان کردستان:
بهره مندی 100 درصدی 

جمعیت شهری از آب شرب
وجود 360 هزار انشعاب

ســپهرغرب، گروه خبــر: مدیرعامل شــرکت 
آب وفاضلاب شــهری استان کردســتان گفت: 100 
درصد جمعیت شهرنشــین استان از آب شرب سالم 

و بهداشتی بهره مند هستند.
به گزارش ســپهرغرب و به نقل از روابط عمومی شرکت 
آب وفاضلاب استان کردستان، محمدحسین محمدی اظهار 
کرد: در حال حاضر همه شــهروندان ســاکن در شهرهای 
اســتان کردســتان از خدمات تأمین آب بهداشتی و سالم 

توسط شرکت آبفای کردستان برخوردار هستند.
وی افزود: در زمان تأسیس شرکت آبفا، حدود 635 هزار 
نفر )معادل 85 درصد جمعیت شهرنشین آن زمان استان( 
از آب شــرب سالم استفاده می کردند که امروزه با گسترش 
و تقویت خدمــات، این میزان به حدود یک میلیون و 200 
هــزار نفر )معادل 100 درصد جمعیت شهرنشــین( در 27 

شهر استان ارتقا یافته است.
مدیرعامل شرکت آب وفاضلاب اســتان کردستان ادامه 
داد: تــا پیش از تأســیس شــرکت آبفا اســتان، تنها یک 
تصفیه خانه آب در کردســتان وجود داشت که هم اکنون به 
پنج واحد در مدار و یک تصفیه خانه در حال ساخت رسیده، 
ضمن آنکه چهار طرح آب رســانی بلندمدت به شــهرهای 

استان نیز در دست اقدام است.
محمدی یادآور شــد: در ســال 1371 حدود 88 هزار 
فقره انشعاب آب در شــهرهای استان وجود داشت که این 
تعداد در پایان آذرماه سال جاری به 360 هزار فقره انشعاب 
رسیده که نشان از رشــد بیش از چهار برابری این شاخص 

دارد.
وی بیــان کــرد: همچنین حداکثر ظرفیــت تأمین آب 
شــهرهای اســتان در بدو تأســیس شــرکت، 50 میلیون 
مترمکعــب بوده که این رقم در حال حاضر به 146 میلیون 

مترمکعب )حدود سه برابر( افزایش یافته است.
مدیرعامل شــرکت آب وفاضلاب اســتان کردستان در 
بخش دیگری از ســخنان خود گفــت: در حال حاضر 95 
درصد شــهروندان ساکن در شهرهای اســتان زیر پوشش 
خدمات شرکت آبفا کردستان در حوزه جمع آوری، انتقال و 

تصفیه فاضلاب قرار دارند.
محمدی اظهار کرد: زمان تأسیس شرکت آبفا در سال 
1371، حــدود 463 هزار نفر )معادل 73 درصد جمعیت 
شهرنشــین آن زمان اســتان( از خدمات دفع بهداشتی 
فاضلاب اســتفاده می کردنــد که امروزه با گســترش و 
تقویت خدمات، تعــداد شــهروندان بهره مند از خدمات 
دفــع بهداشــتی و تصفیه فاضلاب حدود یــک میلیون و 
140 هزار نفر )معادل 95 درصد جمعیت شهرنشــین( در 

استان است. شهرهای 
وی افزود: تا پیش از تأســیس شــرکت آبفا استان، هیچ 
تصفیه خانــه فاضلابی در کردســتان وجود نداشــت که با 
تلاش های صورت گرفته هم اکنون شش تصفیه خانه فاضلاب 
در مدار بهره برداری قرار دارد و پنج تصفیه خانه نیز در حال 

ساخت است.
مدیرعامل شرکت آب وفاضلاب اســتان کردستان ادامه 
داد: در سال 1371 حدود 79 هزار فقره انشعاب فاضلاب در 
شــهرهای استان وجود داشت که این تعداد در پایان آذرماه 
ســال جاری به بیش از 340 هزار فقره انشــعاب رسیده و 

نشان از رشد بیش از چهار برابری این شاخص دارد.
محمدی یادآور شــد: همچنین طول شبکه جمع آوری و 
خطوط انتقال فاضلاب از 750 کیلومتر در هنگام تأســیس 
شرکت آبفا اســتان، به بیش از یک هزار و 900 کیلومتر در 
حال حاضر رسیده است؛ ضمن آنکه هشت واحد آزمایشگاه 

فاضلاب نیز در استان فعالیت می کنند.

مدیرکل میراث فرهنگی ایلام:
بقعه تاریخی امام زاده مهدی 
صالح)ع( دره شهر مرمت شد

ســپهرغرب، گروه خبر: مدیرکل میراث فرهنگی، 
صنایع دســتی و گردشگری ایلام گفت: بقعه تاریخی 
امام زاده مهدی صالح )ع( واقع در شهرستان دره شهر 

از توابع ایلام مرمت شده است.
عبدالمالک شــنبه زاده اظهار کرد: بقعه امام زاده مهدی 
صالح )ع( در دره شــهر یکی از 145 اثر تاریخی شهرستان 
اســت که در فهرســت آثار ملی کشــور به ثبت رسیده و 

کارشناسان این روزها مشغول کار مرمت آن هستند.
وی افــزود: قدمت این بنا به قرن هشــتم هجری قمری 
برمی گــردد، این بنای تاریخی مذهبــی با حدود هفت متر 
ارتفاع، یکی از زیباترین جاذبه های تاریخی مذهبی اســتان 

بوده که در حاشیه شهر ماژین واقع شده است.
وی ادامه داد: مرمت و استحکام بخشــی بناهای تاریخی 
سبب ماندگاری این آثار و توجه بیشتر گردشگران می شود؛ 
آنچه که در مرمت و استحکام بخشــی بنا مورد توجه بوده، 
نوسازی قسمت های فروریخته این اثر و همچنین زیباسازی 

آن است.
وی افزود: این بنای بســیار زیبا به شــماره 4311 در 
سال 80 به ثبت ملی رسید، بنای گنبدی امام زاده مهدی 
صالح تنها بنای دوره ایلخانی در اســتان ایلام اســت که 
کار مرمت و استحکام بخشی آن در آینده نزدیک به اتمام 

می رسد.

خبــر

در اختتامیه نخستین نشست کارگروه منطقه ای 
ثبت جهانی هورامان درخواست شد:

شناسایی قابلیت های گردشگری 
روستاهای هورامان

جذب سرمایه گذاران

ســیروان  بخشــدار  خبر:  گروه  ســپهرغرب، 
گفت: قابلیت های گردشــگری تمامی روســتاهای 
منطقه هورامان باید مشــخص شــوند و در اختیار 

سرمایه گذاران قرار گیرند.
صباح محمدی صبح روز گذشــته در اختتامیه نخستین 
نشســت کارگروه منطقه ای ثبت جهانی هورامان با تقدیر از 
فعالیت های مدیــر پایگاه منظر فرهنگــی تاریخی هورامان، 
اقدامات میراث فرهنگی کردستان در حفاظت از بناهای تاریخی 
و بافت های با ارزش روستایی را ستودنی ارزیابی و اظهار کرد: 
باید در جلســات کارگروه منطقه ای مدیر دفتر امور روستایی 
استانداری کردستان نیز به عنوان یکی از مدیران تأثیرگذار در 

این عرصه حضور داشته باشد.
وی با بیان سیاســت صحیح پایگاه در برگزاری جلســات 
به صورت مدون و ماهانه، گفت: چارچوب و اهداف کارگروه باید 
مشخص شده و مصوبات توسط دبیرخانه پایگاه منظر فرهنگی 

تاریخی هورامان پیگیری شوند.
بخشــدار هورامان گفت: حفاظت مهم ترین مسئله فعلی 
در مســیر ثبت جهانی هورامان است و آمادگی داریم در این 
راســتا جلســات توجیهی برگزار و مردم را به اخذ استعلام از 

میراث فرهنگی مجاب کنیم.
بخشــدار ســیروان نیز فعالیت های پایگاه منظر فرهنگی 
تاریخی هورامان را شایسته تقدیر دانست و بیان کرد: شورای 
مشورتی باید در بدنه کارگروه تشکیل شود تا از تجربیات افراد 

مختلف و صاحب نظر استفاده کنیم.
ایرج فرد با بیان اینکــه ثبت جهانی هورامان گامی بزرگ 
برای توسعه کردستان است، گفت: نگاه به هورامان باید وسیع 
و فراگیر باشد و مردم روستاهای این منطقه برنامه های مدنظر 

میراث فرهنگی را به بهترین شکل اجرا کنند.
بخشدار سیروان افزود: مصوبات کارگروه در سطح استانی 
با ابلاغ میراث فرهنگی و تأکید اســتاندار کردستان برای همه 

فرمانداری ها لازم الاجرا است.
وی اظهار کرد: قابلیت های گردشگری تمامی روستاهای منطقه 
هورامان باید مشخص شوند و در اختیار سرمایه گذاران قرار گیرند.

مســئول میراث فرهنگی شهرستان ســروآباد نیز در این 
نشســت گفت: با ثبت جهانی هورامان همه مردم اســتان از 
مزایای آن بهره مند خواهند شــد و این ظرفیتی بزرگ برای 

رشد گردشگری و رونق اقتصادی کردستان است.
مصطفــی طاهری افزود: این رونــد فرصتی بی نظیر برای 
افزایش ورود توریســت های خارجی به استان است و می تواند 

سهم کارآفرینی را در این عرصه افزایش دهد.
طاها حسینی، بخشدار سابق بخش مرکزی سروآباد هم با 
تأکید بر لزوم همراهی همه در مســیر ثبت جهانی هورامان، 
دهیاران را بازوی توانمند برای پیشــبرد اهداف و برنامه های 
پایگاه خواند و افزود: هدف گذاری ثبت جهانی با تقســیم کار 

جامع در سطح بخش ها و نیز در سطح منطقه میسر می شود.

نماینده عالی دولت در استان ایلام خبر داد:
اختصاص 5 میلیارد تومان 

برای عمران شهری ایوان
ســپهرغرب، گروه خبر: اســتاندار ایلام در سفر 
دوروزه غیر رسمی به شهرستان ایوان، ضمن بازدید 
از کوچه ها و معابر این شهر، مبلغ پنج میلیارد تومان 
را در قالب بودجه اربعین و استانی به شهرستان ایوان 

اختصاص داد.
قاسم ســلیمانی دشتکی در ســفر دوروزه غیر رسمی به 
شهرســتان ایوان، ضمن بازدید از کوچه ها و معابر این شــهر، 
مبلغ پنج میلیارد تومان را در قالب بودجه اربعین و استانی به 
شهرستان ایوان اختصاص داد؛ بازدید از بیمارستان ایوان، دیدار 
با تعدادی از عشایر منطقه، دیدار با چند خانواده معلول، بازدید 
از سد کنگیر و تماس تلفنی با مدیران کل منابع طبیعی و آب 
منطقه ای برای رفع مشکلات اداری جهت رونق گردشگری در 

سد کنگیر، از دیگر برنامه های استاندار در این شهرستان بود.
وی ســپس در روز جمعــه به عنوان ســخنران پیش از 
خطبه های نماز جمعه با انتقاد از عملکرد شورای شهر ایوان 
و انتخاب های آنان، گفت: همین شــورا قبلًا شــهرداری را 
انتخاب کرده اســت که بعد از مدتی کنار رفت؛ اگر شــورا 
عملکرد درستی نداشــته باشد و عملًا ناکارآمدی آن محرز 

شود، استاندار می تواند آن را منحل کند.
وی افزود: پس از تأیید توسط مراجع امنیتی، حکم فرد 

توانمند برای تصدی پست شهرداری را صادر می کنیم.
اســتاندار ایلام در پایان تصریح کرد: اگر پیمانکار جاده 
کله جوب به حاجی حاضر نتواند به تعهدات خود عمل کند، 

خلع ید می شود.

استاندار ایلام تشریح کرد:خبــر

تحولات عظیم در ایلام بعد از انقلاب
استانی که قطب انرژی کشور شد

ســپهرغرب، گروه خبر: استاندار ایلام 
با تشریح تحولات در ایلام بعد از انقلاب، 
گفت: این اســتان هم اکنون از قطب های 

اصلی نفت و گاز در کشور است.
قاسم ســلیمانی دشــتکی اظهار کرد: ایلام 
اســتانی بسیار ارزشــمند بوده و دارای مردانی 
غیــور، مرزدارانی شــهیدپرور، عاشــق نظام و 
حافظ میهن اســت؛ ایلام امکانــات خدادادی 
بســیار زیادی دارد که قابل مقایسه با بسیاری 

از استان ها نیست.
وی افــزود: ازجمله ظرفیت های خوب ایلام، 
مرز مهران اســت که زمانی مشکل ســاز بود و 

امروز یک مزیت بسیار مهم برای استان است.
وی گفت: استفاده از ظرفیت های اقتصادی 
مرز در دستور کار مسئولان استان است، چراکه 
هم اکنــون روزانه حدود پنج هــزار زائر از مرز 
مهران تردد می کنند و این ظرفیت بزرگی برای 

اجرای طرح هایی همچون مجتمع های خدمات 
رفاهی، خانه مسافرها و غیره است.

وی تصریح کرد: همچنین حدود 3.5 درصد 
ذخایر نفــت و بیش از 11 درصــد ذخایر گاز 
کشور در این استان قرار دارد؛ ظرفیت های آب، 
کشاورزی و اربعین در ایلام فرصتی برای توسعه 

استان است.
اســتاندار ایلام افزود: در اوایــل انقلاب )بر 
اســاس اســناد موجود( پزشــکان خارجی در 
استان مشغول به کار بودند؛ اما هم اکنون استان 
در سراسر دنیا پزشک دارد و در بیمارستان های 
معتبر تهران پزشکان قدرتمند ایلامی حضوری 

فعال دارند.
وی افزود: هم اکنون در اســتان بیش از 30 
هزار دانشــجو مشــغول به تدریس هستند، در 
قسمت راه های مواصلاتی استان هرچند بسیار 
جــای کار دارد، اما عمیقاً در راه های اســتان 

تحول ایجاد شده است.
     صنعت پتروشیمی استان یکی از 

صنایع مهم کشور است
سلیمانی دشتکی عنوان کرد: قبل از انقلاب 
اشتغال اســتان فقط کشاورزی و دام داری بود؛ 
اما اکنون صنایع بسیار عظیمی در استان وجود 

دارند.
وی بیان کرد: صنعت پتروشــیمی اســتان 
یکــی از صنایع مهم کشــور اســت، فــاز دوم 
پتروشــیمی ایلام و واحد الفین و گوگردزدایی 

این پتروشیمی در شرف افتتاح هستند.
استاندار ایلام تصریح کرد: واحد گوگردزدایی 
یا شیرین ســازی گوگرد آن تا بهمن ماه و واحد 
الفین نیز نهایتاً تا شهریور ماه سال آینده افتتاح 

خواهند شد.
ســلیمانی دشــتکی بیان کــرد: همچنین 
پتروشــیمی دهلران بعد از ســال ها آغاز به کار 

کرده، هم اکنون نزدیک به یک هزار نفر در آنجا 
مشغول به کار هستند و حدود 600 میلیون دلار 

ارز به آن تخصیص داده شده است.
وی اظهــار کرد: واحد ان.جی.ال دهلران که 
خوراک پتروشــیمی بود نیز آغاز به کار کرده و 
حــدود 700 نفر در آنجا مشــغول به فعالیت و 

کار هستند.

در کارگروه بررسی جرائم اقتصادی در بازار قروه صورت گرفت؛

انتقاد به ضعف نظارتی بر داروخانه های قروه
کنترل بازار با همیاری

سپهرغرب، گروه خبر: احتکار کالاهای 
و  اجناس  تغییر  گران فروشــی،  اساسی، 
نسخه پیچی غیرقانونی توسط داروخانه ها، 
ازجمله مواردی هســتند که در کارگروه 
بازار قروه  رســیدگی به جرائم اقتصادی 

مورد بحث قرار گرفت.
نشست  هفته گذشــته  پنج شــنبه  شامگاه 
کارگروه ماده هفــت آیین نامــه اجرایی نحوه 
رسیدگی به جرائم اخلال گران در نظام اقتصادی 
مبنی بر مشــاهده هرگونه گران فروشی کلان و 
یــا احتکار عمده ارزاق یا ســایر نیازمندی های 
عمومی و پیش خریــد تولیدات مورد نیاز عامه، 

در شهرستان قروه برگزار شد.
در این نشست که در راستای کنترل بازار و 
جلوگیری از اخلال در نظام اقتصادی تشــکیل 
شد، گریزی به تمامی مشکلات موجود در حوزه 
بازار شهرســتان ازجمله تناقض قیمت ها، نبود 
انگیزه برای بازرسان نظارتی، تنظیم بازار، رصد 
خروجی انبارها، نبود قرنطینه دامی، بی توجهی 

به نظارت بر داروخانه ها و غیره زده شد.
     دوری از تک روی

در ابتدای این نشســت رئیس دادگســتری 
شهرســتان قــروه اظهار کرد: حساســیت های 
موجود باعث شــده جو روانی در جامعه حاکم 
شود و همین یک نوع ترس از آینده را در مردم 

ایجاد کرده است.
به گفته حمیدرضــا ملکی، در بحث کنترل 
بازار و جلوگیری از اخــلال در نظام اقتصادی، 
ثابت شــده که تک روی نتیجه ای ندارد و باید 
یک هم افزایی میان دســتگاه های متولی ایجاد 

شود.
وی خواســتار شناســایی مجرمان در این 
زمینه و برخورد قانونی شد و افزود: باید تدبیری 
اندیشــیده شود تا دست کسانی که می خواهند 
بــا احتــکار و مکیدن خون مردم یک شــبه ره 

صدساله را بروند، کوتاه کرد.
در ادامــه دادســتان قروه هم بر بررســی 
وضعیت شهرســتان در زمینه احتکار کالاهای 
اساسی تأکید و اظهار کرد: نبود هماهنگی لازم 
میــان ادارات مرتبط نوعی تردیــد را در مردم 
ایجاد می کند و ایــن اعتماد عمومی را کاهش 

می دهد.
همراهی  خواستار  حاجی نصیری  سیدجلال 
و همدلــی میان مســئولان متولی و حرکت بر 
اســاس قانون و دوری از هرگونه ســهل انگاری 

شد.
     برخورد به موقع با محتکران

رئیس صنعــت، معدن و تجارت قروه نیز در 

این نشست اظهار کرد: بحث احتکار از مردادماه 
با نوســانات قیمتی، تحریم ها و افزایش نرخ ارز 
شروع شد و نخســتین مسئله ای که در قروه از 
این بابت اتفاق افتاد، مربوط به امتناع از فروش 
میلگرد به متقاضیان بود که با برخورد به موقع، 
مابقــی واحدهای صنفی مرتبط اقدام به فروش 

کردند.
علی منتشــلو نظارت ویژه در این راســتا را 
عاملی برای تغییر در بازار و جلوگیری از احتکار 

و اختفای کالا دانست.
به گفته وی، در راســتای مبــارزه با احتکار 
و اختفای کالا بیش از 108 انبار با مشــخصات 
کامــل از ابتدای طرح مبــارزه با احتکار کالا از 
ســوی کســبه و اصناف معرفی شدند که مورد 

بازدید و بررسی قرار گرفتند.
منتشــلو همچنین بــه بازدیــد از 15 انبار 
گزارش شــده در همین زمینه با تشکیل پرونده 
بــرای پنج واحد متخلف به ارزش 59 میلیون و 
925 هزار و 876 تومــان مربوط به آهن آلات، 
روغن موتور، رنگ ســاختمان و خواربار اشــاره 

کرد.
وی در ادامــه به کمبود لاســتیک اشــاره 
کــرد و گفت: در ایــن زمینه کارگــروه توزیع 
لاســتیک تشکیل و تصمیماتی درباره چالش ها 
و راهکارهای جذب و توزیع اتخاذ شد و نظارت 
بر جذب و توزیع 964 حلقه لاســتیک تا پایان 

دی ماه سال جاری صورت گرفت.
جذب کالاهای اساســی از طریق 14 واحد 
صنفــی در حــوزه خواربار، چهــار واحد برای 
لاســتیک و شــش واحد نیز مربــوط به مواد 
پروتئینی، دیگر مــواردی بود که رئیس صمت 

قروه به آن ها اشاره کرد.
     رفع تناقض قیمت با ایجاد رقابت

تغییرات قیمت کالاها و دســت کاری آن ها 
توســط فروشندگان دیگر مشــکلی بود که در 
این نشست مطرح شد. در همین زمینه رئیس 
صنعــت و معدن قــروه آن را مشــکلی جدی 
دانســت و به نظــارت و بازرســی ها به صورت 
مستمر اشــاره کرد؛ اما معتقد بود که به دلیل 
کمبود نیرو و نبود امکانات مناســب، حل این 

معضل کمی سخت است.
به گفته منتشلو در این زمینه بهترین راهکار 
)بــرای کنترل قیمت( ایجاد رقابت در بازار بود؛ 
به طــوری که تعــداد واحدهــای عرضه کننده 
کالاهای اساســی و موردنیاز مردم بیشــتر شد 
و با این شــیوه، رقابتی ســالم ایجاد و قیمت ها 

کنترل گردید.
هرچند این ایجاد رقابت راه خوبی است، اما 

بنا به اظهــارات رئیس تعزیرات حکومتی قروه، 
ارائه ندادن فاکتور خرید توسط فروشنده برای 
اجناس فله ای، مسئله ای است که باعث افزایش 

خودسرانه قیمت این نوع کالاها می شود.
حســین رحیمیــان این مقاومــت را نوعی 
خــلاف در تنظیم قیمت دانســت؛ به خصوص 
برای اجناسی که برچسب قیمت ندارند و فله ای 
عرضه می شــوند. در این میان دادســتان قروه 
دســتور برخورد با این افراد را داد و خواســتار 
توجه بیشتر مراجع نظارتی به این موضوع شد.

     توزیع عادلانه کالاهای اساسی
دیگر موردی که در راســتای کنترل بازار و 
جلوگیری از احتکار به آن پرداخته شد، مربوط 
به توزیع کالاهای اساســی مانند گوشت و مرغ 
بود. مســئله ای که به گفته رئیس صمت قروه 
97 تن مرغ منجمد، 33 تن گوشت قرمز، 130 
تن برنج و دو تن گوشت گرم گوسفندی در این 

راستا جذب و توزیع شده است.
منتشــلو به اجرای شیوه توزیع این نوع کالا 
اشاره کرد و گفت: جذب کالاهای تنظیم بازاری 
و نظارت بر توزیع اقلام مخصوصاً گوشت و مرغ 
منجمد، با استفاده از مکانیزم تعریف شده جدید 
رایانه ای با شــماره سریال شناسنامه سرپرست 
خانوار و ثبت در ســامانه و به حداقل رساندن 

هدررفت این اقلام صورت گرفت.
این شیوه به گونه ای بود که فرماندار قروه هم 

نسبت به اجرای آن ابراز رضایت کرد.
اینکه  امان اللهی  موحــد  اظهــارات  مطابق 
بر اســاس شماره ســریال شناسنامه سرپرست 
خانــوار کالا تحویــل داده می شــد، دســت 
سواســتفاده کنندگان و دلالان در ایــن امر را 
کوتاه کرد و باعث شــد که کالای توزیع شده به 

مصرف کننده واقعی برسد.
     انتقاد به حمایت نشدن بازرسان 

صمت
مورد مهمی که در این نشست نسبت به آن 
بسیار تأکید شد، مربوط به کمبود نیرو و پایین 
بودن حقوق دریافتی بازرسان صمت قروه بود؛ 
مســئله ای که هم از طرف مراجع قضایی و هم 

فرماندار قروه مورد انتقاد قرار گرفت.
به طوری که امان اللهــی در این زمینه بیان 
کــرد: بــا کمبود نیــرو و پایین بــودن حقوق 
دریافتــی دیگر چــه انگیزه ای برای بازرســان 
صمت باقی می ماند که بتوانند میزان نظارت ها 

را افزایش دهند.
وی ایراد کار را از طرف وزارت صمت دانست 
و از ایــن بابت ابراز تأســف کرد کــه با وجود 
مشــکلات پیش رو، آن طور کــه باید نیروهای 

لازم حمایت نمی شوند.
     بی قانونی در داروخانه ها

اما چالشــی ترین بحث در این نشســت که 
بســیار هم مورد انتقاد قــرار گرفت، مربوط به 
نســخه پیچی خلاف قانون داروخانه های سطح 
شــهر بود؛ به طوری که عملکرد نظارتی شبکه 
بهداشت در این راستا به شدت زیر سؤال رفت.

در شهرستان قروه 31 داروخانه وجود دارد 
کــه از این تعداد 13 مورد شــهری و 18 مورد 
هم در مراکز بهداشتی و درمانی روستایی قرار 

دارند.
فرماندار قروه در این زمینه به تفاوت قیمت 
داروها در کنار نبود مســئول فنی در داروخانه 
اشاره کرد و گفت: شــخصاً در طول یک روز به 
چهار داروخانه مراجعه کردم، اما مســئول فنی 
حضــور نداشــت؛ این در حالی اســت که حق 
مســئول فنی از مراجعین دریافت می شــود و 

طبق قانون هم باید در محل باشد.
در همین رابطه گرچه رئیس مرکز بهداشت 
قروه به دفــاع از عملکرد داروخانه ها پرداخت و 
مدعی شد که مسئول فنی معمولاً حضور دارد، 
اما دادســتان قروه در برابر این موضوع صراحتاً 
اعلام کرد که شبکه بهداشت باید قبول کند در 
حوزه نظارت بر داروخانه ها ضعف دارد و درست 

پیش نرفته است.
افزایش قیمــت داروهای موجــود در انبار 
داروخانه ها دیگر موردی بود که به آن اشاره شد؛ 
رئیس مرکز بهداشــت در این رابطه اظهار کرد: 
شاید مسئولان داروخانه هنوز فاکتور خرید دارو 
را تســویه نکرده اند که این گونه اقدام می کنند؛ 
وگرنه این کار غیرقانونی اســت. همچنین وی 
درخصوص تغییر قیمــت داروها معتقد بود که 

کاری از دست کسی ساخته نیست!
در حالــی کــه روی پیشــخوان یکــی از 
داروخانه های سطح شهر نسبت به تغییر قیمت 
داروها با فاکتور خرید و برچسب روی دارو برای 
داروهای موجود در انبار، اطلاع رســانی شــده 

است.
در این میان رئیــس تعزیرات حکومتی این 
شــیوه را نه تنها برای داروخانه ها که برای دیگر 

فروشندگان نیز غیرقانونی اعلام کرد.
در ادامه این نشســت به مشــکلات شبکه 
دامپزشکی اشاره شد که اصلی ترین آن مربوط 
به نداشــتن قرنطینه در شهرســتان به عنوان 
ورودی اســتان بود که به گفته فرماندار قروه با 
وجود این مشکل، نظارت بر روی محموله های 
دامی مبنی بر مجوزدار بودن یا نبودن، میســر 

نیست.

معاون توسعه مدیریت و منابع شهرداری سنندج عنوان کرد:

تخفیف 10 درصدی شهرداری سنندج برای پرداخت عوارض نوسازی
اهدای جوایز به شهروندان خوش حساب

توسعه  معاون  خبر:  گروه  سپهرغرب، 
مدیریت و منابع شــهرداری ســنندج 
گفت: شهروندانی که تا پایان سال  جاری 
خود  سالیانه  عوارض  پرداخت  به  نسبت 
جایزه  درصد   10 مشــمول  کنند،  اقدام 

خوش حسابی می شوند.
کمــال کاظمــی اظهــار کــرد: مؤدیان 
خوش حســاب که عــوارض ســالیانه خود را 
به موقــع پرداخت کنند، مشــمول 10 درصد 

جایزه خوش حسابی خواهند شد.
معاون توســعه مدیریت و منابع شهرداری 

سنندج افزود: یکی از مهم ترین منابع درآمدی 
شــهرداری، وصول عــوارض تعیین شــده از 
شهروندان در مقابل خدماتی است که دریافت 

می کنند.
کاظمی بیان کرد: پرداخت به موقع عوارض 
سالیانه از سوی شهروندان می تواند شهرداری 
را در اجرای بهتر طرح های عمرانی و خدماتی 

یاری کند.
وی افزود: برای مؤدیانی که به موقع نسبت 
به عوارض ساختمانی خود اقدام کنند، جوایز 
خوش حســابی درنظر گرفته شــده که سال 

گذشته علاوه بر این جوایز، به قید قرعه جوایز 
نفیسی نیز اهدا شد.

کاظمی اعلام کرد: شهروندانی که تا پایان 
سال  جاری نسبت به پرداخت عوارض سالیانه 
خــود اقدام کنند، مشــمول 10 درصد جایزه 

خوش حسابی خواهند شد.
وی افزود: شــهروندانی که تا پایان ســال  
جاری نســبت به پرداخــت به موقع عوارض 
ساختمانی اقدام نکنند، در سال آینده باید 9 

درصد جریمه دیرکرد بپردازند.
وی خاطرنشــان کرد: افرادی که تا پایان 

ســال  جاری بــرای دریافت و صــدور پروانه 
ساختمانی اقدام کنند، مشمول اعمال تخفیف 
15 درصدی موضوع بند یک از ماده 23 لایحه 

سال  جاری می شوند.
معاون توســعه مدیریت و منابع شهرداری 
ســنندج تأکید کرد: بــا توجه بــه اینکه در 
ماه های پایانی ســال حجم کار کارشناســان 
در شــهرداری مناطق بیشــتر اســت، برای 
بهره منــدی از ایــن تخفیف شــهروندانی که 
تمایل به دریافت پروانه ســاختمانی دارند، در 

اسرع وقت به شهرداری محل مراجعه کنند.


